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Miljøministerens svar på spørgsmål nr. 423 (alm. del) stillet af Folke-
tingets Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 423 
Vil ministeren i forlængelse af den daværende miljøministers svar af 30. maj 
2007 på spørgsmål nr. S 4661 og svar på spørgsmål nr. S 4883, folketings-
året 2006-07, oplyse, hvorfor Miljøministeriet ikke i umiddelbar forlængelse 
af disse svar tog fat på at implementere rapporten ”Dokumenteret drikke-
vandssikkerhed? 
  
Svar 
Idet jeg henviser til daværende miljøministers svar på spørgsmål nr. S 4661 
og nr. S 4883 samt mit svar på spørgsmål nr. 421, blev Miljøstyrelsen (nu 
By- og Landskabsstyrelsen) bedt om at drøfte med vandværkernes forenin-
ger, hvordan kontrollen med drikkevandet kunne forbedres. Dette medførte 
nedsættelse af en arbejdsgruppe, der skulle vurdere flere forskellige tiltag 
til, hvordan drikkevandssikkerheden kan forbedres, herunder brug af kvali-
tetsstyringssystemer som f.eks. det system, der er beskrevet i rapporten 
”Dokumenteret drikkevandssikkerhed”. 
 
Jeg vil, som nævnt i mit svar på spørgsmål nr. 422, afvente arbejdsgrup-
pens anbefalinger, inden jeg tager stilling til om og i givet fald i hvilket om-
fang, der bør indføres kvalitetsstyringssystemer i vandforsyningerne. 
 


